
Zápisnica zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante, konaného dňa 
07.11.2013 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený: Mgr. Marsall  
                          p. Michalíková 
 
Program:  
1.Vyhodnotenie  zaslaných dotáci za rok 2013- školstvo 
2. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
3. Návrh na vyplatenie odmien za II. polrok 2013 pre členov komisie školstva- neposlancov 
4.Rôzne 
 
Program: Otvorenie 
PaedDr. Černý -privítal všetkých prítomných, program bol jednomyseľne schválený 
všetkými členmi komisie. 
 
1. Vyhodnotenie  zaslaných dotácií v oblasti školstva za rok 2013 
 
Materiál  zaslaný všetkým členom komisie. 
Mgr. Orbánová- informovala všetkých členov o poskytnutých dotáciách v oblasti školstva. 
Uviedla, že termíny zúčtovania dotácií pre talentovaných žiakov je až do 15.12.2013. 
Informovala členov KŠ o zmene VZN o dotáciách, ktorá sa týka termínov zaslania dotácií. 
 
Komisia školstva  berie na vedomie vyhodnotenie zaslaných dotácií v oblasti školstva za 
rok 2013. 
 
2. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta. 
Žiadosť s cenovými ponukami bol zaslaný emailom všetkým členom komisie.  
 
Mgr Orbánová – informovala prítomných o tom, že na OŠkKaŠ MsÚ bola doručená žiadosť 
p. riaditeľka Reisingerovej(CVČ) na odstránenie havarijného stavu kotlov na kúrenie 
v budove školského zariadenia. V žiadosti uviedla, že kotle zabezpečujúce vykurovanie 
budovy sú funkčné od 1991. Boli už viackrát opravované, ale teraz už nie je možné 
jednoducho odstrániť poruchy, je nutné ich vymeniť, sú prederavené. Nakoľko  CVČ 
nedisponuje s finančnými prostriedkami v tejto sume, žiada o poskytnutie  fin. prostriedkov 
z fondu na havarijné stavy. Ako prílohu predložila cenové ponuky na zabezpečenie výmeny 
kotlov.  
PaedDr. Černý- informoval, že treba financie z fondu vyčerpať do konca roka 2013. 
PaedDr. Černý- navrhol, aby sa odsúhlasovalo, či sa dá na daný havarijný stav suma -1925 €, 
alebo sa dá len časť financií, druhú by si CVČ zaplatilo z vlastných príjmov. 
Vychádzal z návrhu, že ostatným školám sa poskytli fin. prostriedky na riešenie havarijných 
stavov v plnej výške. 
 
p. K. Vanya- sa informovala, či nevyčerpané finančné prostriedky sa môžu presunúť do roku 
2014. 



Mgr. Orbánová uviedla, že finančné prostriedky na odstránenie havarijných stavov na 
školských budovách sú určené na rok 2013.    
 
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre CVČ Spektrum z  fin. prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 1925 € na 
výmenu kotla na kúrenie. 
 
 
3. Návrh odmien pre členov komisie školstva -neposlancov. 
 
Materiál bol zaslaný všetkým členom komisie. 
PaedDr. Černý -navrhol, pre dvoch neposlancov schváliť za obdobie II. polroku odmenu vo 
výške 140 € na  člena –neposlanca. 
 
Komisia školstva MsZ jednomyseľne odsúhlasila návrh odmien pre členov komisie za II. 
polrok 2013- neposlancov. 
 
4. Rôzne 
 
Návrh na zriadenie Denného centra v Nebojsi. 
Materiál bol doručený priamo na Komisii školstva. 
Mgr. Barcziová -oboznámila členov komisie  o Dennom centre v Nebojsi, finančných 
výdavkoch  na mesiac. 
Mgr. Biró - sa informoval, kto bude zastrešovať Denné centrum v Nebojsi? 
Mgr .Orbánová- podotkla ,že Občiansky výbor  v Nebojsi bude zastrešovať Denné centrum 
v Nebojsi. 
 
Komisia školstva jednomyseľne odsúhlasila zriadenie Denného centra v Nebojsi 
a predkladá ho v plnom rozsahu na MsZ. 
 
Diskusia: 
Mgr. Orbánová- informovala všetkých členov vo veci oznámenia odstúpenia z Úradu práce, 
sociálnych vecí a rodiny, ktoré  na Oddelenie školstva ,kultúry a športu dostala tesne pred 
zasadaním Komisie školstva. Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny Galanta, odbor sociálnych 
vecí a rodiny, oddelenie sociálnoprávnej ochrany detí a sociálnej kurately odstupuje spisové 
materiály vo veci šikanovania na Základnej škole  Sídl. SNP. Vedúca oddelenia školstva, 
kultúry a športu Mgr. Orbánová, ďalej informovala o tom ako bude postupovať vo veci  
šikanovania na Základnej škole  Sídl. SNP . 
 
Komisia školstva  odporučila vedúcej OŠkKaŠ, aby informovala primátora Mesta 
Galanta, aby bol predvolaný štatutárny zástupca Základnej školy Sídl. SNP 
a o následných opatreniach zo strany Základnej školy Sídl. SNP. 
 
Predseda Komisie školstva PaedDr. Černý sa poďakoval všetkým členom za účasť.  
Termín ďalšieho zasadnutia Komisie školstva  bude  v mesiaci december. 
 
 
V Galante 07.11.2013                                                              PaedDr. Peter Černý 
zapisovateľka: Mgr. Katarína Barcziová                                    predseda komisie 


